
PROTOKÓŁ Nr XX/ 08 
z sesji Rady Powiatu w Goleniowie 
 odbytej w dniu 18 grudnia 2008r. 

 
Obrady rozpoczęto o godz. 1200,  zakończono o godz. 1310 . 
I.  Obecność 
Ustawowy skład Rady Powiatu - 19 radnych  
Obecnych na sesji w chwili otwarcia obrad – 17 radnych. 
Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu.  
W sesji udział wzięli: 

1. Tomasz Stanisławski – Starosta Goleniowski 
2. Tomasz Kulinicz – Wicestarosta Powiatu Goleniowskiego 
3. Ryszard Bulowski – Sekretarz Powiatu, 
4. Zbigniew Mazur – Skarbnik Powiatu 

oraz naczelnicy wydziałów Starostwa Powiatowego. 
Nadto w sesji udział wzięli kierownicy jednostek i zaproszeni goście, zgodnie z listą 
obecności stanowiąca zał. nr 2 do protokołu. 
 
II. Porządek dzienny posiedzenia. (po uzupełnieniu) 
1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
b) przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego uzupełnienie lub zmianę, 
c) przyjęcie protokołu z XIX sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia  
      6 listopada 2008 r. 

2. Interpelacje i zapytania radnych.  
3. Projekt budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2009 rok: 

a) stanowisko Zarządu Powiatu,  
b) stanowiska Komisji stałych, 
c) podjęcie uchwały w prawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na rok 

2009. 
4. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z realizacji zadań inwestycyjnych i remontowych na 

terenie Powiatu Goleniowskiego od 1 stycznia 2008 roku do 30 listopada 2008 roku:  
a)   stanowisko Zarządu Powiatu,  

      b)   stanowiska Komisji stałych.  
5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych, 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości diet dla radnych oraz zasad ich 
otrzymywania, 

c) określenia wysokości  nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowych 
zasad jego przyznawania i wypłacania w 2009 r.,  

d) zmieniająca uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji szkołom 
publicznym prowadzonym przez osoby fizyczne i prawne oraz szkołom   i placówkom 
niepublicznym działającym na terenie Powiatu Goleniowskiego,  

e) zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu Społecznej Straży Rybackiej.             
f) przyjęcia zmian do Statutu Związku Celowego Powiatów Województwa 

Zachodniopomorskiego, 
g) zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2008 rok i zmieniająca uchwałę   

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2008 rok, 
h) rozpatrzenia skargi, 
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i) ustalenia wydatków budżetu Powiatu Goleniowskiego, które nie wygasają z upływem  
     2008 r. 

6.  Blok informacyjny: 
-  sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami,  
-  informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 

7. Wolne wnioski. 
8. Odpowiedzi na interpelacje. 
9. Zamknięcie obrad. 
 
III. Przebieg obrad. 
Ad. 1a. 
Przewodniczący W. Kaleczyc otworzył obrady XX sesji Rady Powiatu, powitał radnych, oraz 
wszystkich zebranych, a następnie stwierdził w oparciu o listę obecności, że obecnych jest 17 
radnych, co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych uchwał.  
 
Ad.1.b.  
Prowadzący obrady W. Kaleczyc przedstawił porządek obrad, stanowiący zał. nr 3 do 
protokołu i zaproponował wprowadzenie pkt 3c – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Goleniowskiego  na rok 2009. Za zmianą porządku obrad radni głosowali 
jednogłośnie – w obecności 17 radnych. Poinformował, że począwszy od tego posiedzenia 
całe obrady będą nagrywane a następnie archiwizowane.  
Przewodniczący  zaprosił do zgłaszania innych zmian do porządku obrad.  
 
Starosta zaproponował w pkt 5i projekt uchwały w sprawie ustalenia wydatków budżetu 
Powiatu Goleniowskiego, które nie wygasają z upływem 2008r. 
Za zaproponowaną zmianą radni głosowali jednogłośnie – w obecności 17 radnych. 
 
Radny K. Lembas w imieniu Komisji Budżetu i Infrastruktury zawnioskował o wycofaniu z 
porządku obrad pkt 5b – projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości diet 
dla radnych raz zasad ich otrzymywania. 
Za zaproponowaną zmianą radni głosowali: 6 za, 7 przeciw przy 1 wstrzymującym się – w 
obecności 17 radnych. 
Zaproponowana zmiana nie uzyskała wymaganej prawem większości. 
 
Ad.1.c. 
Przewodniczący Rady Powiatu W. Kaleczyc poinformował, że protokół z XIX sesji Rady 
Powiatu, odbytej w dniu 6 listopada 2008 r., był do wglądu w Biurze Rady i Zarządu Powiatu, 
a następnie zapytał, czy są uwagi do powyższego protokołu? 
 
Radni uwag do protokołu nie zgłosili. 
 
W wyniku głosowania za przyjęciem protokołu z XIX sesji Rada głosowała jednogłośnie, w 
obecności 17 radnych. 
 
Ad.2. 
1. Radny Cz. Siwek zawnioskował o: 

a) Przygotowanie zestawienia wynagrodzenia Starosty oraz otrzymywanych diet radnych 
w okresie I, II i III kadencji. 
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b) Poprosił o interwencję w następującej sprawie. Mieszkańcy Maszewa oraz okolic mają 
trudności w odbiorze telewizji. Sygnał telewizyjny jest zdecydowanie za słaby. Radny 
poprosił o przygotowanie wystąpienia w tej sprawie do właściwego urzędu. 

c) Radny zwrócił uwagę, że uchwałę  Regionalnej Izby Obrachunkowej, składu 
orzekającego,  w sprawie wydania opinii do projektu budżetu Powiatu Goleniowskiego 
w imieniu składu podpisał nie przewodniczący. Radny uważa to za uchybienie i 
zwraca uwagę na konieczność reagowania w takich przypadkach. 

d) Radny spytał czy jest prawdą, że w jednym z wydziałów Starostwa fundusz płac 
osoby, która poszła na urlop macierzyński został rozdzielony na niektóre osoby z tego 
wydziału.      

2. Radny W. Tunkiewicz podziękował za usunięcie zagrażających bezpieczeństwu gałęzi 
przy drodze Długołęka-Nowogard i ponownie zawnioskował o spowodowanie wycinki 
drzew i gałęzi przy ul. Stargardzkiej w Goleniowie. 

3. Radny K. Lembas zawnioskował do Przewodniczącego Rady o pilne przygotowanie 
projektu planu pracy Rady na 2009 rok. Bez planu pracy Rady Komisja Rewizyjna, którą 
kieruje nie może sporządzić swojego planu pracy.  

4. Radny J. Bednarz zawnioskował o: 
a) Przygotowanie na następną sesję projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 

odwołania Powiatowej Rady Oświatowej. Zdaniem radnego Rada ta nadal istnieje, a 
jedynie skończyła się jej trzyletnia kadencja. 

b) W trakcie dyskusji nad budżetem 2009 roku poruszony został problem zwiększonego 
zatrudnienia w Starostwie. Radny wnioskował o przygotowanie informacji na ten 
temat. J. Bednarz ponawia wniosek aby przygotować  informację o ile wzrosło 
zatrudnienie w Starostwie Powiatowym w związku z przeprowadzona reorganizacją. 
Radna G. Rybicka potwierdziła, że wniosek taki padł na posiedzeniu Komisji. 

 
Ad.3.a. 
Stanowisko Zarządu Powiatu do projektu budżetu Powiatu Goleniowskiego na rok 2009 
przedstawił Starosta. Stanowisko - stanowi zał. nr 4 do protokołu. Poinformował, że 
otrzymaliśmy pozytywną opinię RIO, która została radnym dostarczona. Opinia RIO stanowi 
zał. nr 5 do protokołu. 
 
Skarbnik Powiatu omówił wniosek Zarządu Powiatu w sprawie wprowadzenia autopoprawki 
do projektu budżetu powiatu. Wniosek stanowi zał. nr 6 do protokołu. 
 
Ad. 3b. 
Radny Mirosław Guzikiewicz poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych 
Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  projekt budżetu Powiatu 
Goleniowskiego na rok 2009  został zaopiniowany pozytywnie. Poinformował, że Komisja 
zawnioskowała o ponowne przeanalizowanie wydatkowania kwoty 100 tys. zł na zakup 
agregatu prądotwórczego w Starostwie. Zakupu należy dokonać w trakcie roku po próbie 
zminimalizowania kosztów.  
 
Radna Gizela Rybicka poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i 
Oświaty przedmiotowy projekt budżetu  został również  zaopiniowane pozytywnie.  
 
Ad. 3c. 
W wyniku głosowania Rada Powiatu głosami: 13 za, 4 wstrzymujące się  w obecności 17 
radnych, podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na rok 
2009.  
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Projekt uchwały stanowi zał. nr 7 do protokołu. 
  
UCHWAŁA NR XX/214/08 stanowi zał. nr  8 do protokołu. 
 
Ad.4.a. 
Stanowisko Zarządu Powiatu do sprawozdania z wykonania zadań inwestycyjnych za 
pierwsze półrocze 2008 roku przedstawił Starosta. Stanowisko - stanowi zał. nr 9 do 
protokołu.  
 
Ad. 4b. 
Radna Gizela Rybicka poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i 
Oświaty przedmiotowe sprawozdanie  zostało zaopiniowane pozytywnie.  
 
Radny Mirosław Guzikiewicz poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych 
Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  przedmiotowe sprawozdanie  zostało 
również zaopiniowane pozytywnie. 
 
W wyniku głosowania Rada Powiatu: 13 za przy 4 wstrzymujących się, w obecności 17 
radnych, przyjęła Sprawozdanie z wykonania zadań inwestycyjnych za pierwsze półrocze 
2008 roku. Sprawozdanie stanowi zał. nr  10. 
 
W imieniu Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej M. Guzikiewicz zawnioskował o 
przerwę w obradach. 
 
Przewodniczący Rady ogłosił przerwę do godz. 1230 

 

Godz. 1230 wznowienie obrad. 
 
Ad.5.a. 
Projekt uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, stanowiący zał. nr 11 do protokołu 
przedstawił Starosta. Przypomniał, że projekt uchwały szczegółowo został omówiony na 
posiedzeniach stałych Komisji Rady.  
 
Radna  Gizela Rybicka  poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i 
Oświaty projekt uchwały został  zaopiniowany pozytywnie. 
 
Radny Kazimierz Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  przedmiotowy projekt   został również 
zaopiniowane pozytywnie. 
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie określenia zadań, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, Rada 
głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XX/215/ 08 stanowi zał. nr  12  do protokołu. 
 
Ad.5.b. 
Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości diet dla radnych oraz zasad ich 

otrzymywania , stanowiący zał. nr 13 do protokołu przedstawił Przewodniczący.  
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Radna  Gizela Rybicka  poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i 
Oświaty padł wniosek radnego J. Bednarza o wycofaniu z porządku obrad dzisiejszej sesji 
projektu uchwały. Wniosek nie uzyskał wymaganej większości. Komisja natomiast 
zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, chociaż nie jednogłośnie. 
 
Radny Kazimierz Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  nie zaopiniowano projektu uchwały gdyż 
wcześniej pozytywnie zawnioskowano o wyprowadzenie uchwały z porządku dzisiejszej 
sesji. 
 
 Radny J. Bednarz stwierdził, że jest to typowa uchwała polityczna. Zacytował uzasadnienie, 
które samo w sobie nie jest spójne z treścią uchwały. Z uzasadnienia wynika, że nie należy 
zmieniać wskaźnika wysokości diet, a uchwała zmienia właśnie wskaźnik wysokości.  
Podejmujemy uchwały „politycznie”. Niepotrzebnie. Tworzymy „potworki prawne”. Mam na 
myśli uchwałę w sprawie powołania Powiatowej Rady Oświatowej. Rada ta nadal 
funkcjonuje.  Należałoby podjąć uchwałę o rozwiązaniu Powiatowej Rady Oświatowej. 
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości diet 

dla radnych oraz zasad ich otrzymywania Rada głosowała: 9 radnych za, 8 przeciw w 
obecności 17 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XX/216/ 08 stanowi zał. nr  14  do protokołu. 
 
Ad.5.c. 
Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego 

oraz szczegółowych zasad jego przyznawania i wypłacania w 2009 roku, stanowiący zał. nr 
15 do protokołu omówił Starosta.  
 
Radna  Gizela Rybicka  poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i 
Oświaty przedmiotowy projekt został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Radny Kazimierz Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  projektu uchwały został również 
zaopiniowany pozytywnie. 
  
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały  w sprawie określenia wysokości 

nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowych zasad jego przyznawania i 

wypłacania w 2009 roku Rada głosowała jednogłośnie w obecności 17 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XX/217/ 08 stanowi zał. nr  16  do protokołu. 
 
Ad.5.d. 
Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji 

szkołom publicznym prowadzonym przez osoby fizyczne i prawne oraz szkołom i placówkom 

niepublicznym działającym na terenie Powiatu Goleniowskiego, stanowiący zał. nr 17 do 
protokołu omówił Starosta.  
 
Radna  Gizela Rybicka  poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i 
Oświaty przedmiotowy projekt został zaopiniowany pozytywnie. 
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Radny Kazimierz Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  projekt uchwały został również zaopiniowany 
pozytywnie. 
  
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie trybu 

udzielania i rozliczania dotacji szkołom publicznym prowadzonym przez osoby fizyczne i 

prawne oraz szkołom i placówkom niepublicznym działającym na terenie Powiatu 

Goleniowskiego Rada głosowała jednogłośnie w obecności 17 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XX/218/ 08 stanowi zał. nr  18  do protokołu. 
 
Ad.5.e. 
Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu Społecznej Straży Rybackiej, 
stanowiący zał. nr 19 do protokołu omówił Starosta.  
 
Radna  Gizela Rybicka  poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i 
Oświaty przedmiotowy projekt został zaopiniowany pozytywnie.  Radny Z. Heland złożył 
wniosek aby Straż Rybacka składała sprawozdanie ze swojej działalności. 
 
Starosta wyjaśnił, że Straż składa kwartalne sprawozdania, które są do wglądu w Wydziale 
Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa. 
 
Radny Kazimierz Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  projektu uchwały został również 
zaopiniowany pozytywnie. 
  
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu 

Społecznej Straży Rybackiej Rada głosowała jednogłośnie w obecności 17 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XX/219/ 08 stanowi zał. nr  20  do protokołu. 
 
Ad.5.f. 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia zmian do statutu Związku Celowego Powiatów 

Województwa Zachodniopomorskiego, stanowiący zał. nr 21 do protokołu omówił Starosta.  
Poinformował, że na poprzedniej sesji podejmowano uchwałę o tej treści jednak z błędnym 
zapisem, iż uchwała w sprawie zmian podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym.  
Konieczny jest zapis, jak proponuje się obecnie, że zmiany Statutu wchodzą w życie z dniem 
ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego. 
 
Radna  Gizela Rybicka  poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i 
Oświaty przedmiotowy projekt został zaopiniowany pozytywnie.   
 
Radny Kazimierz Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  projektu uchwały został również 
zaopiniowany pozytywnie. 
  
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia zmian do statutu Związku 

Celowego Powiatów Województwa Zachodniopomorskiego Rada głosowała jednogłośnie w 
obecności 17 radnych. 
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UCHWAŁA NR XX/220/ 08 stanowi zał. nr  22 do protokołu. 
 
Ad.5.g. 
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2008 rok i 

zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2008 r. 

wraz z autopoprawką, stanowiące  zał. nr 23 i 24 (autopoprawka) do protokołu omówił 
Starosta.  
 
Radna  Gizela Rybicka  poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i 
Oświaty przedmiotowy projekt i autopoprawka zostały zaopiniowane pozytywnie.   
 
Radny Kazimierz Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  projektu uchwały został również 
zaopiniowany pozytywnie. 
  
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Goleniowskiego na 2008 rok i zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Goleniowskiego na 2008 r. Rada głosowała: 13 radnych za i 4 wstrzymujących się - w 
obecności 17 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XX/221/ 08 stanowi zał. nr  25 do protokołu. 
 
Ad.5.h. 
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi, stanowiący zał. nr 26 do protokołu omówił 
K. Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej.  
 
Starosta poinformował, że poczynione zostały już kroki aby uzdrowić sytuacją w 
Powiatowym Ośrodku Dokumentacji Geodezyjnej i Kartograficznej. Został ogłoszony już 
konkurs na dodatkowe stanowisko pracy w Ośrodku. W wolne dla interesantów Ośrodka 
dotąd środy  załatwiane będą sprawy zaległe. Już obecnie widać pewną poprawę. 
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Rada głosowała 
jednogłośnie w obecności 17 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XX/222/ 08 stanowi zał. nr  27 do protokołu. 
 
Ad.5.i 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia wydatków budżetu Powiatu Goleniowskiego, które nie 

wygasają z upływem 2008 r., stanowiący zał. nr 28 do protokołu omówił Starosta.  
 
Radna  Gizela Rybicka  poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i 
Oświaty przedmiotowy projekt został zaopiniowany pozytywnie.   
 
Radny Kazimierz Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  projektu uchwały został również 
zaopiniowany pozytywnie. 
  
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia wydatków budżetu Powiatu 

Goleniowskiego, które nie wygasają z upływem 2008 r Rada głosowała jednogłośnie w 
obecności 17 radnych. 
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UCHWAŁA NR XX/223/ 08 stanowi zał. nr  29 do protokołu. 
 
Ad.6.a. 
Starosta T. Stanisławski poinformował, że Informację z działalności międzysesyjnej Zarządu 

Powiatu w Goleniowie w okresie od 25.10.2008 r. do 05.12.2008 r. radni otrzymali wraz  
z materiałami sesyjnymi. Do informacji dołączono również sprawozdanie finansowe SPSP w 
Goleniowie wraz z opinią za okres 01.01.2008 – 31.09.2008. Informacja stanowi zał. nr 30 i 
31 do protokołu.  
  
Radny Cz. Siwek stwierdził, że informacje podawane w materiale są bardzo lakoniczne. Np. 
na str. 5 pisze się o wydatkowaniu 300 zł na ogłoszenie o przetargu nie podając już o jaką 
nieruchomość chodzi.  
Radny zadał też pytanie czy wprowadzony przez Zarząd Powiatu zakaz wypłaty nagród 
pracownikom na koniec roku dotyczy wszystkich jednostek. 
 
Starosta odpowiedział, że wprowadzony zakaz dotyczy bez wyjątku wszystkich jednostek. 
 
Radny J. Bednarz zarzucił, że w informacji nie mówi się o okresie dwóch tygodni pracy 
Zarządu. Zdaniem radnego Zarząd w ten sposób próbuje coś ukryć w swojej działalności. 
 
Sekretarz Powiatu wyjaśnił, że brakujące dwa tygodnie w działalności Zarządu zostaną 
omówione przy następnej informacji. To właśnie na wniosek radnego J. Bednarza informacja 
kończy się na okresie dwóch tygodni przed sesją gdyż w tym czasie radni muszą zgodnie ze 
Statutem Powiatu otrzymać materiały sesyjne. Ponieważ Pan Bednarz życzył sobie aby wraz 
z materiałami otrzymywać również informację z pracy Zarządu stąd też ta chwilowa przerwa.  
 
Radny J. Bednarz przyjął informację Sekretarza.  
 
Ad.6.b. 
Przewodniczący Rady Powiatu W. Kaleczyc zaprosił wszystkich radnych na uroczystą 
Wigilię, która odbędzie się w siedzibie Starostwa 23 grudnia o godzinie 1300. 
 
Ad.7. 
Wszystkie zgłoszone wnioski zostały opisane w pkt 2 protokołu – interpelacje. 
  
Ad.8.  
Starosta T. Stanisławski poinformował, że na interpelacje udzieli odpowiedzi na piśmie. 
 
Ad.9. 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady W. Kaleczyc o godz. 1310dokonał 
zamknięcia XX sesji Rady Powiatu.                                                              
 

                                                                              Przewodniczący Rady Powiatu 

                                                                           

                                                                                                   Witold Kaleczyc  
 
Protokołował: 
Ryszard Bulowski 
 
Goleniów, dnia 29  grudnia 2008 r. 


